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羅城華人基督教會
Rev. Peter Ho   何漢慶牧師   pho@rochesterccc.org
Rev. Young Choe 崔榮必牧師 ychoe@rochesterccc.org
二零二零年二月二日上午十一時十五分
每週經文 『你們的光也當這樣照在人前，叫他們看見你們的好行爲，便將榮耀歸給你們在天上的父。』





（馬太福音5:16）
靜默

















[眾坐]
宣召


詩篇 66:1-4










[眾立]
唱詩


#76

萬福源頭







公禱






















唱詩


#207

耶稣我來









[眾坐]





#44

神聖主愛
歡迎與報告


















牧禱
讀經


約翰福音8:12-30









[眾立]
證道


黑暗和光明











[眾坐]
1、 要有光
2、 真光
3、 行在光明中
回應詩




真光










[眾立]


三一頌

















祝福



















默禱

















[眾坐]
	
	本主日 
	下主日

	領會 Presider
	雷振邦Alex Loui
	錢姚南Yaonan Qian

	領詩Song Leader

	張    斌Bin Zhang
	齊   愉Ann Qi

	講員Speaker
	何牧師Pastor Ho
	Brother Tim

	翻譯Interpreter
	曾慶發Ken Tang
	楊   東Dong Yang

	司琴Pianist
	丘純如Shirley Lynn
	廖智勇Ben Liu

	投影PowerPoint
	孫海寧Haining Sun
	張衛華Christine Wang

	招待Ushers
	白    樺Hua Bai
	張愛萍Aiping Zhang

	分聖餐
Communion Ushers
	雷振邦、錢姚南

曾慶發、張翠怡
	



羅城華人基督教會
Rochester Chinese Christian Church
      1524 Jackson Road, Penfield, New York 14526

              Tel: (585) 872-6708  


 www.rochesterccc.org
February 2, 2020

9:30 A. M.
Weekly Bible Verse 
 “In my Father’s house are many rooms; if it were not so, I would have told you. I am going there to prepare a place for you. And if I go and prepare a place for you, I will come back and take you to be with me that you also may be where I am. You know the way to the place where I am going.”




(John 14:2-4) 
Proclaim God's Majesty
Call to Worship


 

Hymn of Praise 


Invocation 
Welcome and Announcements
Prayer for Children
Pastoral Prayer

Heeding God's Word
Scripture Reading

Hebrews 8:5
Sermon
Book of Leviticus:  Fellowship with God
Remembering God's Love


Response Hymn




Reflecting God's Presence 
Doxology
Benediction
	
	Today
	Next Sunday

	Worship Leader 
	Sam Chen
	Sam Chen

	Speaker
	Pastor Young
	Pastor Young

	Pianist
	Amy Chen
	Doug Huang

	PowerPoint
	Nam Ngo
	Frank Suen

	Ushers
	Simon Chan, 

Oiling Kam
	Hua Bai
Jun Ma


Communion Ushers










Tim Schaertel ,Sam Chen
                                 










Lawrence Tai 
Announcements  
1. Welcome all brothers and sisters and friends to the Sunday Worship Services this morning.  Please stay for lunch after the Chinese Worship Service and English Sunday School. Today's lunch and clean-up will be served by brothers and sisters from the English Congregation. 

2. Here we come India!  Let the Nations be glad!  RCCC Short Term Mission Trip 2020 to India Team Meeting will be today at 2:00pm in Room 307!  It is not too late to sign up but this meeting is for those who are serious and/or committed to go.  For more info please talk to Ada Chow or Pastor Young.

3. CDC has issued a health alert for travelers who returned to the States from China.  Please be vigilant and watch your health for 14 days.     
(https://www.cdc.gov/coronavirus/2019-ncov/travelers/communication-resources.html).  
報告事項
1. 歡迎弟兄姐妹和朋友們前來參加今天上午的主日崇拜。中文崇拜或英文主日學結束後請留步用午餐。今天的午餐分配和餐後清理由英文堂的弟兄姐妹提供。
2. 印度，我們來了！願萬國歡呼！本教會2020印度之旅短宣隊會議今天下午2:00在307室舉行。現在報名還爲時不晚，但是此次會議是爲那些認真或委身參加的人准備的。如果你想了解更多的信息，請聯系Ada或崔牧師。
3. 疾病預防控制中心已經向從中國返回美國的旅客發出健康警報。請保持警惕，觀察你的健康14天。
(https://www.cdc.gov/coronavirus/2019-ncov/travelers/communication-resources.html)
Last Week's Attendance 上週人數
	RCCC 母堂
	Worship
崇拜
	Sunday School - Adult
成人主日學及兒童主日學老師
	SS – Children

兒童主日學
	Total

總人數

	English Worship英文崇拜
	47
	28
	15
	90

	Chinese Worship中文崇拜
	57
	43
	25
	125


	RCCC-W Bilingual Worship

西區雙語崇拜
	Adult Sunday School
成人主日學
	RCCC-W Offering

西區上週奉獻

	Adults
成人
	Children + Helpers
兒童+老師
	Total
總人數
	Adult

成人
	Children + Helpers
兒童＋老師
	Total

總人數
	General

常費


	35
	14
	49
	9
	0
	9
	$605


Week's Offering 上週奉獻
	
	General常費
	Mission宣教
	Lunch午餐

	RCCC母堂
	$5,123
	$50
	$320


2019 Financial Summary as of December 31st  二零一九年一月至十二月財務簡報
	Fund基金
	Income 收入
	Expense 支出
	Balance盈餘

	General+Retreat +Other常費+退修會+其他
	253,110.83
	199,806.00
	53,304.83

	Mission宣教基金
	96,955.00
	81,750.00
	15,205.00

	Mercy愛心基金
	5,710.00
	347.78
	5,362.22

	RCCCW西區教會
	59,048.50
	52,488.61
	6,559.89

	YTD Total總計
	414,824.33
	334,392.39
	80,431.94

	Mission Special Projects宣教-其他項目
	
	
	

	RCCCW Building Renovation西區堂修建
	5,000.00
	
	5,000.00



Prayer Focus for February二月禱告焦點
Pray for God to show us how to concretely obey his command to "love one another."
求神指示我們如何具體地遵行祂 “彼此相愛” 的誡命
Prayer verse of the week:
By this all men will know that you are my disciples, if you love one another.
（John 13:35）
   本週禱告經文：你們若有彼此相愛的心，衆人因此就認出你們是我的門徒了。

                                                       （約翰福音 13:35）
*******************************************************************************
Thanksgiving & Prayer Request:
1. Thank the Lord that Wunan, together with his youngest son Benjamin, who is visiting him from NYC, came to the English Worship last Sunday.  He is in good spirit, happy and excited to see so many old faces.  Pray for continued improvement of cognitive understanding and verbal communication with people.

2. Thank the Lord there are 10 brothers and sisters from RCCC registered for the Perspective course so that there is enough registrants for the course to continue.  Pray for all students to be disciplined in going through a lot of reading materials each week.  

3. Pray for RCCC-supported seminary student Theophilus, a pastor in Ghana, who went back to his country at the end of last semester, whose re-entry visa was denied. Pray for God’s intervention in the whole visa re-application process.

4. Continue to pray for control of the Corona virus as it has infected more than 7700 people, claimed at least 170 lives in China.  Even with cities in lockdown and people in quarantine, quarantine is starting to breakdown as there are people who think "enough is enough."  Pray that our sovereign God will show mercy and control over the situation.

5. Pray for Albert Kwok, missionary to Jordan, who came to visit us with his wife and three young children last October. Albert went through a jaw surgery shortly after returning to Jordan from the States but was devastated by a brain stem stroke after the surgery. Thank the Lord he was well enough to go home but he has a long road of rehab to full recovery.  Pray for God's healing hand upon Albert, watching over his wife Sarah and their young children in a foreign country.  
6. Evergreen Fellowship Group is going through a facelift with a new name, new committee members and sister Qihong as the new coordinator.  The first monthly gathering under the new name Agape Fellowship Group will be on Saturday March 14 at 11:00 a.m.
感恩及代禱事項
1. 感謝主，上主日無難和從紐約市回來看望他的小兒子一起來英文堂崇拜。他精神很好，看到這麽多老面孔感到高興和興奮。禱告求神幫他繼續提高認知能力和與人的口頭交流。
2. 感謝主，本教會有10位弟兄姐妹報名參加宣教心視野課程。這樣，課程就可以繼續。爲所有學生禱告，他們每週需要閱讀大量的資料。
3. 爲本教會所支持的神學生Theophilus禱告。他是加納的一名牧師，上學期期末回國，再申請入境時簽證被拒。爲他禱告，求神介入重新申請簽證的整個過程。
4. 繼續爲冠狀病毒的控制禱告，中國已經有7700多人被感染，至少170人喪生。城市被封，人被隔離，有些人已經受夠了，隔離開始崩潰。禱告祈求至高無上的神施憐憫，控制局勢。
5. 爲在約旦的宣教士Albert Kwok禱告。去年10月他和他妻子以及三個孩子來過我們教會。從美國回到約旦後不久他接受了一個颌骨手術，但手術後卻被腦幹中風所傷。他的病情好很多，已經回到家裏，但是要達到全面康復，還需要走很長的路。他們在異國他鄉，禱告求神醫治的手臨到他，也看顧他的太太和年幼的孩子。
6. 松柏團契已經改頭換面，有了新的團契名、新的委員會成員，琪紅姐妹爲負責人。新團契名叫博愛團契。第一次聚會將於3月14日禮拜六上午11點舉行。
